
 

 

 

 

 

 

 

ONLINE LEARNING PLATFORM TUTORIAL 

 

Hello Families! 

 

Zahrat Al-Sahra’a International School would like to welcome you back to school for the academic year 2020-

2021! 

First of all, we would like to explain the benefits of Google Classroom over other platforms and the strengths of 

our decisions regarding online learning. 

Google Classroom allows us to post assignments and chat with our students. Teachers will be able to monitor who 

signed in and completed his/her assignments. Unsolved assignments will have a colored icon next to them so they 

can track their progress. 

 

Google Classroom is directly related to Google Meet, Forms, Docs, Slides, Sheets, and Drive. This means that all 

files will be in one place, using one password. 

In case students were not able to log in during the day, they will have access to the classroom any time of day to 

watch the Lesson Explanations (recorded sessions). 

 

We will start slow and easy. Assignments will be reasonable to encourage all students to participate. We will tackle 

each skill at a time to make sure it is fully covered. 

 

Lesson Explanations will roll out starting Monday/Tuesday. 

 

IMPORTANT 

Students should browse their subjects according to the schedules that will be sent.  

 

For Grades 1 to 6, students will visit their live classes according to schedule starting at 3:00 PM to get the newly 

generated Google Meet link from the Google Class main page banner. After they finish each class, they have to 

go to the next to get the new Meet link. 



 
 

After their live sessions, they will have the chance to access their Lesson Explanations (recorded sessions). Each 

recorded session will be discussed live with the teacher on the next day’s session. 

Note that students are free to watch the Lesson Explanations right after the live sessions or keep them until the 

next morning. It is important to have them done any time before the new live sessions begin at 3:00 PM. 

 

For Grades 7 to 12, students will visit their recorded classes according to schedule starting at 9:00 AM. After 

each recorded class, they will go to the Google Classroom main page banner to get the newly generated Google 

Meet link. After they finish each class, they have to go to the next to get the new recorded video, then the new 

Meet link. 

Watching all Lesson Explanations, solving all times worksheets, and attending live sessions is mandatory and a 

record will be kept between the teacher and the administration. 
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1. Make sure that students are registered in all classes. 

2. Make sure that students are reading, watching, or solving everything completely according to the due date. 

3. Make sure that the students’ work is their genuine work and not copied or being copied by others so that 

the process will be productive. 

4. Make sure that the students abide by the schedule 

STUDENTS: FOR START TO STEPS 

1. Go to classroom.google.com 

2. Login using your school’s email address: 

Your school’s email is your Student ID followed by @zsi.sch.sa 

Your password is your ZSIS School System password. 

 

explanation: detailed a for video following the Watch 

https://youtu.be/4YMPHm0I_ag 
 

 



 ،روملأا ءايلوأ ةداسلا
 
 ،ةيحتلا دعب
 
 .مداقلا ءاثلاثلا/نينثلإا موي أدبيس سوردلا حرش نأب لاوأ مكملاعإ دون
 
 ميلعتلا ةدوجل اهيف اهاندجو يتلا ةوقلا طاقنو ،تاصنملا ةيقبب ةنراقم ةصنملا هذه مادختسا دئاوف مكل حرشن نأب بغرن ً،لاوأ

 كلمي امك ،بلاطلا عم يروفلا لصاوتلاو ،سوردلا نييعت ىلع ةردقلا انحنمتClassroom Google  ةصنمف ،دعب دنع
 ةددحملا ماهملا مامتإب مهنم ماق نم ةفرعمو ،بلاطلا روضح ةبقارم ىلع ةردقلا نوسردملا
 

Classroom Google  ب رشابم لكشب طبترم Drive and Sheets, Slides, Docs, Forms, Meet, Google ينعي امم 
 .هدحاو رس ةملك مادختساب و دحاو ناكمب ةدوجوم بلاطلا اهجاتحيس يتلا تافلملا لك نا

 
 قحلا تقو يأ يف لوخدلا نوعيطتسي مهُف ،ببس يلأ ددحملا تيقوتلا للاخ ةصنملا ىلإ لوخدلا نم بلاطلا نكمتي مل نإ
 .ةلجسملا سوردلا ةدهاشمو
 
 لوانتب موقنس امك ،ةكراشملا ىلع بلاطلا عيمج عيجشتل ةيعوضوم نوكتس ماهملاو ،لهس بولسأب ةصنملا ىلع انلمع أدبنس
 اهمامتإ نامضل ةسوردم ةطخب تاراهملا

 
 جمانرب عم نواعتلاب ةسردملا ماظن ربع اهتكراشم متيس سوردلا نكل ،تايملاسلإاو ةيبرعلا ةغللا عم هسفن بولسلأا عبتنس
 ميلعتلا ةرازوب صاخلا نيع
 
 :اًدج ماه
 

 .مهل هلاسرا متيس يذلا لودجلا بسح داوملا ةعباتم بلاطلا ىلع
 
 ةثلاثلا ةعاسلا نم ءًادتبا لودجلا بسح ةداملل ةيسيئرلا ةحفصلا ةرايز بلاطلا ىلع ،سداسلا ىتح لولأا فصلا بلاطل
 ،سردلا نم ءاهتنلاا دعب .ةيسيئرلا ةحفصلا يف فصلا ةتفلا ىلع دوجوملا Meet Google  ب صاخلا طبارلا ىلع لوصحلل

 ديدجلا Meet Google  لا طبار ىلع لوصحلل )لودجلا بسح( ةيلاتلا ةداملل ةيسيئرلا ةحفصلا ىلإ باهذلا بلاطلا ىلع
 .ىرخلأا ةصحلاب صاخلا
 

 
 
 



 ة/ملعملا شقانيس .)ةلجسملا صصحلا( سوردلا حرش ةدهاشم نم بلاطلا نكمتيس ،ةرشابملا صصحلا نم ءاهتنلاا دعب
 .يلاتلا مويلا يف بلاطلا عم ةلجسملا صصحلا
 
 مويلا حابص يف اهتدهاشم وا ةرشابملا صصحلا دعب ةلجسملا صصحلا هدهاشم عيطتسي ه/بلاطلا نا ىلا هابتنلاا وجرن
ً ءاسم 3:00 ةعاسلا يف ةرشابملا ةصحلا ءدب لبق اهدهاشي نا مهملا نكلو يلاتلا

 
 ةعساتلا ةعاسلا نمً ءدب لودجلا بسح ةلجسملا صصحلا ةدهاشب بلاطلا موقيس ،رشع يناثلا ىتح عباسلا فصلا بلاطل

 ىلع لوصحلل Classroom Google  ىلع ةداملل ةيسيئرلا ةحفصلا ىلإ بلاطلا هجوتيس ،ةلجسم ةصح لك دعب .احابص
Google  ىلإ ةدوعلا مث لجسملا سردلا ةدهاشم مهيلع ،ةصح لك نم ءاهتنلاا دعب .ةتفلالا نمMeet Google  لا طبار

Meet.  
 
 عم ةرشابملا صصحلا روضحو ،ةبولطملا نيرامتلاو لمعلا قاروأ عيمج لح ،سوردلا عيمج ةدهاشم ادج يرورضلا نم
 .ميلستلا و روضحلا تلاجس ىلع ءاقبلإا و ةرادلإل اهميلست و تامولعملا ةفاك ليجستب ملعملا موقيس امك .ة/ملعملا
 
 تانايبلا ىلع انفارشإ رصتقيس ثيح ،دجلا لمحم ىلع ةوطخلا هذه ذخأ ىلع انبلاط ةدعاسمل مكنواعت مكنم بلطن
 :مكتايلوؤسمب ةحئلا هذهو ،ةصنملا يف ةضورعملا
 
 مهلوصف عيمج يف ليجستلاب اوماق بلاطلا نأ ً،لاوأ
 ةددحملا ةينمزلا ةدملل اًقفو لئاسملاو تابجاولا لحو ،تاهويديفلا ةدهاشم ،ةءارقلاب نوموقي بلاطلا نأ ،اًيناث
 ىرخأ رداصم نم خسنلا نود ،مهسفنأب لمعلاب نوموقي بلاطلا نأ ،اًثلاث
 نيملعملا دجاوت نم ةرشابملا ةدافتسلال يمسرلا تيقوتلاب مازتللااب نوموقي بلاطلا نأ ،اًعبار
 
 :اهب مايقلا بلاطلا ىلع يتلا ىلولأا تاوطخلا
 
 classroom.google.com ىلإ لوخدلا ً،لاوأ
 ـب اًعوبتم يسردملا بلاطلا مقر وه ينورتكللإا  ديربلا( يسردملا ينورتكللاا مهديرب مادختسا ربع لوخدلا ليجست ،اًيناث

@zsi.sch.sa، يسردملا مهباسح رس ةملك يه رسلا ةملكو( 
 
 لصّفم حرش ىلع لوصحلل هاندأ ويديفلا ةعباتم ىجري
 

https://youtu.be/4YMPHm0I_ag 


